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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2715 Vargbestånd i Gävleborg

Vargstammen i Gävleborg är lika stor nu trots att sammanlagt 22 vargar skjutits 
under licens och skyddsjakt. Detta visar vinterns varginventering, rapporterar 
SR P4 Gävleborg. Länet berörs av 110 vargar, och 80 av dem vistas för det 
mesta i reviren i länet. ”Målet är fyra familjegrupper i vårt län, nu är det 
dubbelt så många”, säger den ansvarige för varginventeringen på Länsstyrelsen. 
Det är mycket otillfredsställande att antalet vargar är så stort i Gävleborg och 
det skapar stora problem för länets småföretagare inom jordbrukssektorn. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att minska vargstammen i 
Gävleborg på kort sikt?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-29
Besvaras senast
2021-05-12 kl. 12.00


